

R&D Process Engineering

工艺工程研发

Location: Beijing, China

Starting date: ASAP

ABOUT THE COMPANY

企业介绍

Our client is a large French company focused on environmental services, operating in areas such as energy management and resource conservation. Our clients have a global reputation, provide services to many governments, and maintain long-term cooperation with large industrial enterprises.

我们的客户是一家以环境服务为主的大型法国公司，其运营领域包括能源管理、资源保护等。我们的客户在全球享有知名声誉，为多国政府提供服务，与大型工业企业保持长期合作。

MISSIONS

工作内容

Production process simulation and analysis for Hydrogen activities:

氢能活动的生产过程模拟和分析：

- Carry out the model development of hydrogen production process based on numerical tools
基于数值工具进行氢气生产过程的模型开发
- Support local business to resolve the industrial issues related to process engineering
支持公司的当地业务部门解决与工艺工程相关的工业问题

Technical analysis on the development of innovative PV technologies in China:

中国光伏创新技术发展的技术分析

- Performance evaluation of Chinese innovative PV technologies with R&D France team
与法国研发团队共同对中国创新光伏技术的绩效评估
- Market analysis of Chinese PV industry
中国光伏产业市场分析

With over 10 years of experience, CCI FRANCE CHINE Recruitment Department supports companies in their recruitment needs and helps candidates find a professional opportunity across China.

To access more job offers, consult ccifc.org

Watch on Chinese renewable energy technologies with priority on Hydrogen and PV industry:
关注中国可再生能源技术，重点关注氢能和光伏产业：

- H2 industry development in China, and its operational feedback
中国氢气行业的发展及其运营反馈
- Development of Chinese innovative PV technologies such as Perovskite, tandem technologies etc.
钙钛矿、串联技术等中国创新光伏技术的发展。

REQUIREMENT

任职要求

- Native Chinese speaker, and fluent English especially for speaking and writing. Speaking French is a strong plus.
以中文为母语，英语流利，尤其擅长口语和写作。会说法语者优先。
- Master's degree in science & engineering field (or Engineer degree of French Grande Ecole), process engineering diploma is a strong plus.
理工科硕士学位（或法国高等学校工程师学位），工艺工程文凭优先。
- Familiar with numerical simulation of process engineering.
熟悉工艺工程数值模拟。
- Basic knowledge of Hydrogen and PV industry.
氢能和光伏行业的基本知识。
- Strong organizational and communication skills, with the ability to work effectively in a team environment.
较强的组织和沟通能力，能够在团队中有效工作。
- Good communication and reporting skills.
良好的沟通和汇报能力。

APPLICATION

申请方式

Please send your English and Chinese CV and a cover letter to

bj-hr@ccifc.org

有意者请将中英文简历和求职信投递至邮箱

bj-hr@ccifc.org

With over 10 years of experience, CCI FRANCE CHINE Recruitment Department supports companies in their recruitment needs and helps candidates find a professional opportunity across China.

To access more job offers, consult ccifc.org